

PART III

The purpose of this Part is to wind up the Social Sciences and Humanities Research Council and transfer its functions and staff to the Canada Council and to transfer certain functions and staff of the Department of External Affairs concerned with the promotion of Canadian culture abroad to the Canada Council. The Canada Council would be renamed the Canada Council for the Arts and for Research in the Social Sciences and Humanities to reflect its expanded functions.

PARTIE III

Cette partie a trait à la dissolution du Conseil de recherches en sciences humaines et au transfert de ses attributions et de son personnel au Conseil des Arts du Canada. De plus, seraient transférés au Conseil les attributions du ministère des Affaires extérieures qui ont trait à la promotion de la culture canadienne à l'étranger, et le personnel y afférent. Le Conseil des Arts du Canada serait dénommé, en raison de ses nouvelles attributions, le Conseil des arts et de la recherche en sciences humaines du Canada.